
Rada Gminy w Waśniowie

Protokól nr XIII/2019
z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie

odbytego w dniu 09.10.2019r.

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie.
Obrady rozpoczęto 9 października 2019 o godz. 09:10, a zakończono o godz. 11:05 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

l. Tadeusz Buczkowski
2. Janusz Bugajski
3. Mirosław Chamera
4. Krzysztof Chojnacki
5. Janusz Jop
6. Marek Kaczmarski
7. Piotr Kwaśniak
8. Dariusz Nowak
9. Andrzej Ostatek
10. Łukasz Pawłowski
II. Mariusz Sala
12. Danuta Serwicka
13. Krz)"sztef8urowiee
14. Małgorzata Ślusarz
15. Małgorzata Wzorek

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Cham era otworzył trzynaste posiedzenie Rady
Gminy, dziewiąte tegoroczne i poprosi! o sprawdzenie quorum.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący na podstawie sprawdzenia quorum uznał posiedzenie za prawomocne,
gdyż na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 14 Radnych.

Przewodniczący powitał zaproszonych gości: dyrektor Gimnazjum w Waśniowie panią
Grażynę Majewską, panią Skarbnik Bogumiłę Bugaj, panią Sekretarz Joannę Zajączkowską,
dyrektor PSP Waśniów Bożenę Grzesik, dyrektor PSP Boleszyn Mirosławę Nowicką,
dyrektor PSP Momina Barbarę Poreckowską, Kierownika Referatu Technicznego Marka
Kołodzińskiego, przedstawiciela szkoły PSP W Nowym Skoszynie Annę Świątek, Kierov.l1ik
GZOZ Waśniów Renatę Lipkę, Kierownik CUW Waśniów Katarzynę Wiśniewską oraz
Wójta.



3. Przyjęcie porządku obrad

l. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum
2. Stwierdzenie prawomocności obrad
3. Przyjęcie porządku obrad
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji

a. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie Nr X/2019
z dnia 29.07.2019r.

b. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy
w Waśniowie Nr X1/2019 z dnia 30.08.2019r.

c. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy
w Waśniowie Nr X11/2019 z dnia 04.09.2019r.

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.
6. Przedłożenie informacji z wykonania budżetu za 1półrocze 2019r.
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr

IV/23/2018 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2019 - 2023.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2019 rok

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu
Ostrowieckiego

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy
w Waśniowie Nr LIJl/299/2018 z dnia 6 listopada 2018 roku w sprawie uchwalenia
Statutu Gminy Waśniów

II. Sprawy różne
12. Zakończenie obrad

Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym odpowiednio
wcześnie. Zapytał, czy mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący poddał porządek
obrad pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Porządek obrad zostal przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji
Przewodniczący wyjaśnił, iż w porządku napisane było "przyjęcie protokołów

z poprzednich sesji" w liczbie mnogiej a ponieważ są trzy protokoły aby uporządkować
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głosowanie odbędzie się ono w podpunktach. Przewodniczący przypomniał iż protokoły były
do wglądu u niego i w biurze Rady Gminy.

a) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie Nr X/2019 z dnia
29.07.2019r.

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos w sprawie protokołu. Pytań nie było.
Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie Nr X/2019 z dnia
29.07.2019r.
Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Protokół przyjęty jednogłośnie

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy w Waśniowie
Nr XI/20 19 z dnia 30.08.20 19r.

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos w sprawie protokołu. Pytań nie było.
Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad z posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy w Waśniowie
Nr 1/2019 z dnia 30.08.20 19r.
Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: I
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Protokół przyjęty jednogłośnie

c) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy w Waśniowie
Nr XIlI2019 z dnia 04.09.2019r.

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos w sprawie protokołu. Pytań nie było.
Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad z posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy w Waśniowie

Nr XlI12019 z dnia 04.09.201 9r.
Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwieka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.
Wójt Gminy Krzysztof Gajewski dokonał szczegółowego sprawozdania z prac i spotkań

wykonanych w czasie pomiędzy sesjami (szczegóły w nagraniu). Poinformował obecnych
m.m.o:
- wniosek o przyznanie nagrody wójta dla sportowca Sylwestra Lepiarza, który został
wybrany na Mistrzostwa Świata w biegach górskich w Argentynie; Polski Związek
Lekkoatletyczny zapewnia pobyt w Argentynie i wszystkie sprawy organizacyjne na miejscu,
natomiast nie finansuje przelotu do Argentyny;
- wczoraj w PSP w Waśniowie odbyła się uroczystość wręczenia wyróżnień w konkursie
zorganizowanym przez Wojewódzką Komendę Policji promującym ogólnopolski dzieI1
odblasków 2019/2020;
- usuwanie azbestu: ustalono terminy odbiorów, brak infonnacji o przyznaniu
dofinansowania z WFOŚiGW;
- otrzymanie środków z WFOŚiGW na przydomowe oczyszczalnie ścieków. Promesa
I 200000zł po efekcie zrealizowania zadania będzie umarzana do 50% umarzalna. Wójt
dodał, że tak jak w poprzednie edycji chcą gloryfikować budynki, które najpierw będą
oddawane do eksploatacji, pozostałe osoby według kolejności zgłoszeI1;
- przygotowanie umów na wykonanie boisk sportowych w miejscowości Nowy Skoszyn
i Boleszyn. Termin realizacji czeIWIec 2020. Brak dofinansowana zadaI1
z programu tzw. Polska sportowa Ministerstwa Sportu;
- prace przy rozbudowie terenu przy budynku ZOZ i remizie OSP w Garbaczu
prace przy zagospodarowaniu terenu wokół budynku użyteczności publicznej

w Witosławicach został praktycznie zrealizowane
- prace na OSP w Grzegorzowieach
- drogi:
• przetarg na przebudowę dróg dojazdowych do gruntów rolnych w miejscowościach
Grzegorzowice, Czażów oraz drogi w miejscowości Nowy Skoszyn o długość 412 m

• na ukoI1czeniu są drogi w ramach Funduszu Dróg Samorządowych na 2019 r
z dofinansowaniem 60%

• remonty dróg: Momina- Stryczowice 700m (prace v,ykoI1czeniowe), Sarnia Zwola-
Wronów 1300 m (układanie poboczy);

• problemy z kruszywami;
• prace na odcinku w Boleszynie 420 m;
• złożenie wniosków na drogi w ramach Funduszu Dróg Samorządowych na 2020:
Slawęcice 850m, Nosów-Kotarszyn od końcówki od drogi powiatowej w kierunku
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Kotarszyna 1180 m, 1163 m od Mirogonowic do drogi powiatowej w miejscowości
Jeżów.

• przystąpienie do zakresu zadaniowego, który będzie realizowany w 2020 roku:
projektowane Milejowice pierwsze od Nagorzyc, łącznik w Zajączkowicach, łącznik
między drogami powiatowymi na Mominę i na Garbacz, odcinek od krzyżówki drogi
powiatowej w Grzegorzowicach do drugiego mostu w kierunku Kościoła (wniosek
powodziowy);

• przetarg na drogi dojazdowe do pól i drogę własną (3 odcinki) wygrała firma Miejskie
Przedsiębiorstwo Robót Drogowych na kwotę 439 000 zł;

• stwierdzenie zakresu zadaniowego dla dróg po podtopieniach, trwają prace
obmierzeniowe wszystkich odcinków dróg, które mogą się zmieścić w realizację zadań
powodziowych;

• złożenie wniosków do IMiGW o ekspertyzy w sprawie deszczu nawalnego, wskazanie
protokołów dotyczących dróg powiatowych do powiatu;
Wykazano do dróg powodziowych odcinki dróg w miejscowościach: drogi tłuczniowe:
Boksyce, Czażów 2 odcinki, Roztylice, Kotarszyn 2 odcinki, Stryczowice, Nosów 2
odcinki, Śnieżkowice 2 odcinki, Worowice, droga asfaltowo-tłuczniowa: Czajęcice, drogi
asfaltowe: Czajęcice, Kotarszyn;

przekazanie radnym harmonogramu zajęć organizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury
i Sportu.
- otrzymanie zgody na utworzenie 3 miejsc na roboty publiczne;
- pismo ze Schroniska św. Brata Alberta z prośbą o wsparcie;
- otrzymanie zgody na 5 miejsc stażowych na 3 miesiące;
- prace przy termomodemizacji w Mominie na szkole, domu nauczyciela i "domu
komunalnym";
- podziękowanie z Państwowego Muzeum Archeologicznego, opracowanIe z prac nad
miejscem grobów neolitycznych i prośba o dalszą współpracę
- komunikacja:
• PKS wygrał przetarg na obsługę 2 linii autobusowych Ostrowiec - Czażów, Ostrowiec -

Wronów, Mirogonowice przez Jeżów,
• wydłużeniu kursu "Katriny" do Janowic
• postawienie wiaty przystankowej w miejscowości Janowice
Wójt poinformował, że będą śledzić obciążenie tych tras
- pozytywna opinia w sprawie projektów organizacyjnych szkół;
- posiedzenie Konwentu Wójtów i Burmistrzów, na którym oceniali niektóre zadania
związane z samorządami m.in.:
• brak odpowiedzi w sprawie odpłatności za słupy energetyczne;
• środki na oświatę i środki na zrekompensowanie samorządów z tytułu likwidacji

gimnazjów i odpraw dla praco\\>l1ików;
• tematy związane z procentowym udziałem mInIsterstwa w finansowaniu dróg

samorządowych (żeby to była jasna, przejrzysta forma przekazania wsparcia dla
samorządów)

- otrzymanie statuetek:
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• za zajęcie l miejsca w grupie gmin 5-7,5 tys. mieszkańców na Europejskim Tygodniu
Sportu i XXV Sportowym Turnicju Miast i Gmin (12 w kraju)

• za zajęcie 3 miejsce w generalnej ocenie gmin województwa świętokrzyskiego;
Wójt podziękował dyrekcjom szkól, nauczycielom ""ychowania fizycznego oraz
poinformował jakie zawody sportowe odbywały się na terenie gminy w ramach Sportowego
Turnieju Miast i Gmin;
- reprezentacja Gminy przez Zespół ,.Sami Swoi" na przeglądzie muzyki ludowej
w Ćmielowie;
- reprezentacja Gminy przez Koło Gospodyń Wiejskich z Nowego Skoszyna na konferencji
"Leader dziś i jutro. Reprezentanci gminy prowadzili zajęcia z przyśpiewek z regionu;
- obostrzenia Inspekcji Weterynaryjnej dot. ASF.
- odbędzie się spotkanie dotycząc fotowoltaiki w piątek o l in, są wolne miejsca, wartość
udziału wacha się w zależności od projektu;
- zgłoszenie w sprawie zamulania przepustu prze drodze powiatowej w Wojciechowicach;
- zlecenie regulacji geodezyjnych dróg;
- Program opieki nad zabytkami Gminy Waśni ów.

Wójt przypomniał historię powstania gimnazjów (1999) i problemy oświaty na terenie
gminy przez te lata. Zauważył, że na sali są osoby, które decydowały o kształcie oświaty na
terenie gminy. Przypomniał inwestycje realizowane na budynkach szkolnych w Boleszynie,
Mominie, Waśniowie, halach sportowych w Waśniowie i Mominie oraz remont szkoły
w Nowym Skoszynie i budowie salki sportowej. Przypomniał, iż wymuszono na
samorządach zakończenie etapu gimnazjalnego, w związku z czym musieli dokonać
wszystkie formalne działania. Wójt ""yjaśnił jaka sytuacja panuje w szkolnictwie na terenie
gminy po refonnie.

Wójt podziękował pani G. Majewskiej, przedstawił jej sylwetkę jako pedagoga
i dyrektora w szkołach Gminy Waśni ów. Zaznaczył iż pani Majewska otwierała gimnazjum
mierzyła się z wieloma problemami. Podkreślił, że współpraca między samorządem
a szkołami była zawsze bardzo dobra.

Przewodniczący dodał, że był osobiście związany z gimnazjum. Zauważył, że na sali jest
obecnych wiele byłych \\'Ychowanków pani dyrektor. Podziękował pani dyrektor za edukację
dzieci. Pamięta pierwsze lata gdy tworzyło się gimnazjum oraz problemy z jakimi się
borykali. Przykro mu, że po 20 latach gimnazjum jest rozwiązywane, bo widzi, że te gimnazja
jednak były dobre.
Przekazanie podziękowań dla pani G. Majewskiej od Wójta, Przewodniczącego.
Wiceprzewodniczącej, kierowników jednostek, dyrekcji szkół oraz radnych.

Przewodniczący udzieli glos panu wójtowi.

Wójt poinformował o;

- podziękowaniach dla gminy i wszystkich, którzy włączyli SIę w pomoc w prowadzeniu
zbiórki dla Antosia Plewińskiego.
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- przypomniał iż, zbierane są środki dla chorej na raka Roksany, pomagali jak mogli.
Skierowano do gminy list z Fundacji .,Bo w nas jest moc", Jest opieczętowana puszka
i poprosił chętnych o wsparcie

Przewodniczący podziękował panu Wójtowi. Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos.

Zgłoszeń nie było. Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godziny 1045
.

Przewodniczący wznowił obrady po przen"ie.

Ad. 6. Przedłożenie infonnacji z wykonania budżetu za I półrocze 20 19r.
Przewodniczący wyjaśnił, iż informacje szeroko omawiali na komisjach

tematycznych. Zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos.
Zgłosił się rady Janusz Bugajski i poinformował, iż na ostatnich komisjach omawiali

informacje Wójta na temat przebiegu wykonania budżetu Gminy Waśniów na I półrocze
20 I9 roku. Informacja ta była szczegółowo omawiana i uważa, że nie ma sensu odnosić się
tutaj do szczegółów. Zauważył, że wykonanie budżetu przebiega zgodnie z planem, po stronie
dochodów jest niewielka nadwyżka, również po stronie wydatków w granicach 50%. Do
infomlacji została dołączona opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, która jest pozytywna
i uważa, że nie ma żadnych zagrożeń, budżet jest wykonywany zgodnie z planem przyjętym
na 2019 rok.

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący
poddał projekt informację z wykonania budżetu pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Przedłożenie informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2019r..
Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: I
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Informacja została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmIan w uchwale Nr
IV/23/2018 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawIe Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2019 - 2023.

Przewodniczący poinformował, iż projekt tej uchwały był szeroko omawiany na
komisjach tematycznych. Zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr IV/23/2018
Rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Waśniów na lata 2019 - 2023.
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Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Projekt uchwały przyjęty jednogłośnie

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2019 rok

Przewodniczący wyjaśnił, iż projekt uchwały jest tożsamy z poprzednim i był szeroko
omawiany na komisjach tematycznych. Zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019
rok.
Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwieka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Projekt uchwały przyjęty jednogłośnie

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu
Ostrowieckiego

Przewodniczący \'o'Yjaśnił, iż ten temat też szeroko był omawiany na komisjach
tematycznych. Zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego.
Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Sef'vicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Projekt uchwały przyjęty jednogłośnie

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w spraWie zm13ny Uchwały Rady Gminy

8



w Waśniowie Nr L1Il/299/2018 z dnia 6 listopada 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu
Gminy Waśniów.

Przewodniczący wyjaśnił, iż projekt ma związek z uroczystością pożegnania pani
dyrektor. W Statucie było wymienione gimnazjum a tego gimnazjum od 1 września już nie
ma i porządkują załącznik. Zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy w Waśniowie
Nr LIIl/299/20 18 z dnia 6 listopada 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy
Waśniów.
Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (I)
Krzysztof Surowiec

Projekt uchwały przyjęty jednogłośnie

Ad. 11. Sprawy różne
Głos zabrał Radny Janusz Bugajski i poinformował, że rozpoczynają się rozgrywki piłki

siatkowej trzeciej ligi Świętokrzyskiego Związku Piłki Siatkowej. Przedstawił radzie obecną
sytuację: drużyna została zgłoszona, jutro rozpoczynają rozgrywki meczem wyjazdO\vym
z Cerradem Starachowice. Zwrócił uwagę, że w tym roku rozgrywki zostały w pewien sposób
utrudnione ponieważ wprowadzono kilka punktów w regulaminie, które każda z drużyn musi
spełnić m.in.: opieka medyczną, kolejny, trzeci sędzia. Wiąże się to z dodatkowymi kosztami.
Drużyna ze Skarżyska, która od wielu lat występowała w trzeciej lidze "nie udźwignęła" tego
tematu i wycofała się z rozgrywek. Radny poinformował, że ciężko jest się utrzymać
w trzeciej lidze i pozyskać zawodników. Zauważył, że w gminie nie było tradycji
siatkarskich i większość zawodników, nawet 90% jest "pozyskiwana" z zewnątrz. Zachęca
mieszkańców, radnych do czynnego udziału w tych zawodach, dopingu, ponieważ
praktycznie jest to dla nich jedyna forma zapłaty - gorący doping, radość kibiców. Szczerze
zachęca, tym bardziej, że są to już miesiące jesienne, godzina 19:30, po pracach polO\vych.
Pier.vszy mecz w Waśniowie przewidziany jest na 18.10 jest przewidziany pier.vszy mecz
w Waśniowie. Pan J. Bugajski zaprosił obecnych na obradach oraz mieszkańców. Dodał, że
wstęp jest wolny a każdy mile widziany.

Przewodniczący potwierdził. że atmosfera na meczach jest gorąca, miła. Zachęcił do
kibicowania. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos, zgłosił się pan Wójt.

Wójt zabrał głos i poinformował, że zaczyna być bardzo dużo spraw, m.in.:
- "Dostawa i montaż kolektorów słonecznych, instalacji fotowoltaicznych w gminach
Obrazów, Wilczyce, Sadowie, Wojciechowice, Waśniów" projekt miał szansę, jeżeli jego
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wartosc wymesle 5 mln zł. Sami by nie weszli do tego projektu. W instalacjach
fotowoltaicznych zajęte są wszystkie miejsca, natomiast nie wie ile ale nawet ok 20 miejsc
może być na instalacje kolektorów słonecznych na podgrzewanie ciepłej wody. Wójt zaprosił
zainteresowanych na spotkanie w piątek, zobaczą ile by było osób chętnych. Wójt \vyjaśnił,
iż samorząd nie może dokładać środków, finansowanie projektu ze środków
zarezerwowanych w programie operacyjnym i udział własny zainteresowanej osoby. Trzeba
w miarę szybko to zrobić. Kwoty wynoszą średnio 4 tys. zł i zależą od wielkości instalacji.
Każda projekt jest indywidualny, nie ma takich samych kwot, ze względu na parametry.
Z fotowoltaikąjest podobnie, wnioski są mniejsze niż 3,5 kW i wynoszą np. 2,8 kW, wynika
to z energii którą się płaciło. W gminie złożono 38 wniosków ale rozszerzyli listę o osoby
z listy rezerwowej. Wójt dodał, że w niektórych gminach były nawet rezygnacje
z fotowoltaiki Uważa, że jeżeli jest szansa, to dobrze, żeby ją wykorzystali;
- czekają na pełną koncepcję doprowadzenia sieci gazowej z Zakładu. Przekazali im
wszystkie potrzebne zestawienia;
- są w stałym kontakcie w sprawie szerokopasmowego Internetu.
- pojawiają się opinie dotyczące masztów telefonii komórkowej, opinie różnych środowisk
eksperckich, ministerialnych, które "lansują", wykonywanie tych inwestycji. Nie zwalnia to
z możliwości protestu, blokowania tych inwestycji, mają tutaj też za swoje jeżeli chodzi o te
kwestie. Przygotowanie tych materiałów, forma informacji mieszkańców, zobaczą jak to dalej
będzie. Wójt przyznał, że taka jest rzeczywistość, że nie mają wpływu. Opinia gminy
wydawana jest na bazie dokumentów, na które strony mogą wnosić swoje uwagi,
spostrzeżenia na każdym etapie. Wójt dodał, że nie zawsze idą one z głosem mieszkańców
a wręcz przeciwnie. Nie mają na to wpływu chociaż jako ludzie mieszkający, pracujący
w tym urzędzie nieraz mają odmienne zdanie, ale tak jest, że na każdym etapie każda strona
ma możliwość zaskarżenia.

Przewodniczący poinformował obecnych iż sieć internetowa, która jest zakładana na
terenie Gminy Waśniów już działa ponieważ otrzymuje telefony z propozycją wpięcia się.
Zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było.

Ad. 12. Zakończenie obrad

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji a następnie
zamknął trzynaste posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. Obrady zakończono o 1105.

pr~;
Anna Dudek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja,pl
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